
Generalforsamling Rideklubben Vestervang 10.2-2011 
 
Generalforsamlingen begyndte kl. 19. 
Punkt 1 
Valg af dirigent, det blev Keld, formand for Vestervangsfonden 
Generalforsamlingen er blevet lovligt indkaldt. 
Fremmødte, foruden bestyrelsen 35 medlemmer 
Dagsorden godkendt 
 
Punkt 2 formandens beretning:  
 
Vibeke byder velkommen og orienterer omkring championatet 
Status 
Mange medlemmer 
Ca. 120 
 
Mange bokslejere 
14 heste 
10 ponyer 
 
Godt samarbejde med Vestervangsfonden, som er i gang med at kigge på hvilke forbedringer der kan 
foretages. 
Der har været dialogmøde med Folkeoplysningsudvalget fra Lejre Kommune 
 
Samarbejde med kommunen om at kigge på drænene er i gang. Indviklet, men vi arbejder os langsomt 
ind på tingene. En løsning er dog ikke lige rundt om hjørnet. 
 
Det forgangne år 

- Ny ridehusbund 
- Mange stævner 
- Investeringer i materialer til vedligeholdelse, f.eks. maling, tråd, hegnspæle mm 
- Arbejdet for et lavere strømforbrug 
- Etablering af vandkopper på alle folde 
- Begyndt at afdrage gæld til Vestervangsfonden 
- Kursusaktivitet med ridemærker, klar-parat-start kurser og en dag med en ponygamesinstruktør 
- Udlejet ridehus til akademisk ridning – kommer igen til april 
- Fastelavnsarrangement 
- Påskearrangement 
- Heste med til byens sommerfest 
- Område ved mødding er ordnet 
- Juniorerne har haft filmaften med overnatning i Aktivitetshuset 

 
Planer 

- Udskiftning af barriere 
- Spare sammen til traktor 
- Køkken 
- Stævner 

Fastelavn 
Championatet  
 
 
Vindere af pony dressur: se opslag. vi siger tillykke, flot gjort 
Vinder af pony spring:se opslag. Vi siger tillykke, flot gjort 



 
Vinder af heste.dressur se opslag:vi siger tillykke, flot arbejde 
 Vinder heste Spring se opslag:vi siger tillykke, flot arbejde 
 
Alle præmier blev uddelt af Louise Friis som står for det store arbejde med at opdaterer 
championatslisten for Vestervang 
 
Keld takker for valget og konstaterer at generalforsamlingen er lovlig indkaldt. 
iflg. dagsorden 
 
 
Punkt 3 
Regnskab forlægges til godkendelse, regnskab ikke godkendt grundet manglende årsregnskab fra to 
udvalg. 
 
Mange penge forlader vores lille klub, der er et overskud men vi har også haft mange store udgifter. 
Vores el er stadig for dyr. Vi prøver at bringe det ned ved nye tiltag med sparepære og nye radiatorer. 
Tømning af mødding er en stor post da den skal tømmes ofte nu en før. 
Spørges omkring dyrlæge: ormekur, vacc for hest og kat på gården.  
 
Stævneudvalget ej leveret årsregnskab. Dette gælder også tutten. 
Det finder medlemmerne ikke tilfredsstillende. der reageres på at der kan være overskud og ingen ved 
hvad der står på disse konti. 
Keld tager trådene op og opsummere. Han forslår at der følges op. der drøftes indkaldelse af ny 
generalforsamling. hvordan, evt. på nettet, det er mest hensigtsmæssigt at medlemmerne møder op. Det 
vedtages, at den 10 marts mødes medlemmerne igen til godkendelse af regnskab 
 
Der spørges til den indkøbte hesteklipper hvem har ansvaret for vedligehold og udlejning. Jette har 
klipperen og sørge for vedligehold. Udlån af denne bliver lagt på hjemmesiden. 
 
Punkt 4  
Stigning af kontingent 
Vibeke forklare grunden til at der kom en stigning på 25 kr. stigningen er godkendt 
 
Punkt 5 
Ingen indkomne forslag 
 
 
 
Punkt 6 
Valg af bestyrelsesmedlemmer: forslag til formand. Det besluttes at der søges nogle medlemmer samt 
at bestyrelsen selv konstutierer sig bagefter. 
 
Vi beslutter at der skal meldes 3 ind i bestyrelsen. 
 
Maria Jepsen går ind 
Majbritt  
Tanja Larsen 
stævneudvalget 
Tanja, Louise F, Maria Jepsen, Ida, Gitte F, og Allan Friis, 
Drift 
Karina, Majbritt 
 
Juniorudv 



Ida og 
Alle ungerne 
 
Punkt 8 
To reviser. Det tages sammen med regnskabet 
 
Evt. 
Der tales om en komplet færdig springbane men vi må takke nej, dels pga. økonomi og opbevaring. 
Der tales om lån af ridehus, der kan ikke lånes fra gang til gang men der skal betales månedsvis. 
 
Keld fra Vestervangsfonden 
Fortæller om, at fonden har underskrevet en ny kontrakt på fold 5 år mere. 
Vi skylder fonden penge, det betyder at vi ikke har haft de store midler til renovation 
Bestyrelsen har prioriteret tagrender foran indgangsdøren til ridehus samt utæt tag i stald 1, utætte 
vindskeder samt drænet nede på foldene 
Reparationen af ydervægge 
Brandsikringen vil vi også se på. Vinduerne i rytterstue samt opvarmning af denne er også på planen de 
næste år. 
 
Keld konstaterer at generalforsamlingen er slut. 
Vi takker for den dejlige medbragte kage og for det flotte fremmøde 
 
 
Bestyrelsen sammensætning pr. 11.2-2011 
 
Maria som kasserer.  
Ida som juniorudv formand 
Majbritt som sekretær. 
 
Jeanette som næstformand 
 med direkte forbindelse til Tanja som driftudvalg 
 
Tanja som driftudvalgsformand 
 
Lone som formand med direkte forbindelse til Maria. 
 
Gitte som suppleant med møde i bestyrelsen 
Jette som stævneudvalgsformand 
 
næste møde den 17.2 
 
 
 
 


